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Mester és
tanítványai
– Godova
Gábor tart
eligazítást a
lányoknak

Kupaezüstöt hoztak
pólós lányaink
Az OB I/A csoportos bajnokságban is éremért harcol
a megerősödött Taylor&Nash Universitas Szeged
Második szezonját tölti az OB I/A csoportban a Szegedi Tudományegye-
tem nevét viselő, az intézmény által támogatott női vízilabdacsapat, a
Taylor&Nash Universitas Szeged. Az egyetemisták tavaly hatodikként
zártak az elitben, idénre viszont megnőtt az étvágyuk, hiszen neves
edzőt és több kiváló játékost is szerződtettek. 

Fantasztikus, történelmi sikert
ért el az idei esztendőben a
Taylor&Nash Universitas Szeged.
A Tisza-parti együttes első ízben
jutott be a magyar kupa döntőjé-
be, ahol hatalmas csatában,
egyetlen góllal maradt alul neves
riválisa, az egykori BEK-győztes
Szentes ellenében. A sporttörté-
neti ezüstérem azonban nem tet-
te jóllakottá a csinos sportoló höl-
gyeket, a szegediek a bajnoki küz-
delmek végén is a dobogóra sze-
retnének állni. Hatalmasat lépett
tehát előre a klub, mely éveken
keresztül főként kiváló utánpót-
lás-neveléséről volt ismert, fel-

nőttcsapata pedig csupán az OB
I/B-ben harcolt a pontokért. Lá-
nyainkat immár a legjobbak kö-
zött tartják számon az országban,
senki sem mehet ellenük biztosra
a honi mezőnyből. 

Beérett

a tudatos építkezés

Az egyesület vezetősége – az
SZTE támogatását is élvezve – ren-
geteget tett a minőségi női vízilab-
da szegedi meghonosításáért.
Hogy igazán ütőképes gárdát épít-
senek, a nyáron többek között le-

igazolták a magyar válogatott két
erősségét, Olaszországból Drávucz
Ritát és Görögországból Tóth Ildi-
kót. Itt folytatja pályafutását a ruti-
nos kapuvédő, Varga Zita, vissza-
tért Szentesről a szegedi nevelésű
ifjú szélső, Árkosy Lilla, s sikerült
megszerezni Schneider Zsófiát és
Tóth Petrát is, akik az előző szezon-
ban még az aranyérmes Dunaújvá-
rosban játszottak. Mindketten fel-
vételt nyertek a Szegedi Tudomány-
egyetemre, és a tanulás mellett pó-
lóznak. Az egyesület vezetése kije-
lentette, a tehetséges szegedi pó-
lósok mellé olyan rutinos játékoso-
kat kerestek, akik sokat segíthet-
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Komoly
hangsúlyt
fektetnek a
jó védeke-
zésre

A világbaj-
nok Drávucz
Rita az
együttes
kulcsem-
bedre

nek Godova Gábornak. A szintén
újonnan szerződtetett vezetőedző
legutóbb a Ferencváros férficsapa-
tát irányította, s nyert már csapata-
ival KEK-et, LEN-kupát, ifjúsági Eu-
rópa-bajnokságot, junior világbaj-
noki ezüstérmet, és a magyar női
válogatottal Pekingben az olimpián
4. helyezést ért el. 

„A bajnoki rendszer miatt tavasz-
ra kell igazán összeszedni a csapa-
tot, ennek szellemében dolgozunk.
Az első körben a hatba kellett kerül-
nünk, ezt követően egy új bajnok-
ság kezdődik, hiszen a csapatok
nem viszik tovább az eredménye-
ket. Úgy érzem, reális esélyünk van
arra, hogy bejusson a legjobb négy-
be” – vázolja a kupaezüstérmes
csapat helyzetét a vezetőedző.

A világ egyik

legjobbját szerezték

meg a nyáron

„Nagy örömömre az összhang az
első pillanattól kezdve megvolt a
gárdánál. Bár később kapcsolódtak
a munkába a válogatottak, de úgy
láttam, a csapat is várta őket, Ildi,
valamint Rita kihívásként élte meg,
hogy együtt dolgozhat a tehetséges
fiatalokkal. Nagy segítségemre van-
nak a vízben, hiszen az ifjú, de na-
gyon ügyes szegediekkel el kell hi-
tetni, amit edzésen tudnak, azt
mérkőzéseken is meg tudják valósí-
tani” – mondja Godova Gábor. 

Az átlövő Drávucz Rita személyé-
ben a földkerekség egyik legjobb
és legszebb pólós hölgyét csodál-
hatja meg a Tisza-parti közönség.
Firenzéből költözött Szegedre.
Nyert már világbajnoki címet, volt
Európa-bajnok és Világkupa-győz-

tes. Kétszer vett részt olimpián,
Athénban 6., Pekingben 4. lett a
magyar válogatottal. A BEK- és Szu-
perkupa-győztes, valamint olasz
bajnok pólós többek között azért is
tért haza, mert feltett szándéka,
hogy ott legyen a 2012-as londoni
játékokon. Mint elmondta, úgy véli,
erre idehaza készülhet föl a legjob-
ban. 

„Hosszú távú építkezésbe kezd-
tünk, amihez nem elég az elváráso-
kat megfogalmazni, hanem a meg-
valósításért tenni is kell. Ezért iga-
zoltuk többek között Drávucz Ritát
és Tóth Ildikót, és nyertük meg ve-
zetőedzőnek Godova Gábor mes-
teredzőt. Négy-öt év alatt szeret-
nénk nemzetközi szintű együttest
kialakítani, de nem úgy, hogy ösz-
szevásárolunk tizenöt drága vízilab-
dást. Alapvetően Szegedre, az
egyetem vonzására, a tehetséges
helyi fiatalokra szeretnénk építeni
a csapatot” – hangsúlyozza a név-
adó főszponzor társaság alapító-tu-
lajdonosa, Drégelyi Zoltán. 

Tucatnyi Universitas-

pólós tanul az SZTE-n

Az SZTE-vel való gyümölcsöző
kapcsolatot az elnök, Bük József is
kiemelkedő jelentőségűnek tartja.
„Évek óta igen eredményesen mű-
ködünk együtt a Szegedi Tudo-
mányegyetemmel, ami számomra
rendkívül örömteli. Egyre több
egyetemista játékos erősít bennün-
ket, jelenleg az intézmény 12 hall-
gatója pólózik a Taylor&Nash Uni-
versitas Szegedben. Bár most ide-
haza a legjobbak közé sikerült ke-
rülnünk, tudni érdemes, hogy a női
vízilabda nem az a sportág, melyet
elsősorban megélhetési forrásként

tartanak számon. A játékosok zö-
mének a vízilabda egyfajta hobbi a
tanulás mellett. Ennek jegyében
tudtuk a szezon előtt leigazolni a
két dunaújvárosi lányt is: számuk-
ra az elsődleges szempont az volt,
hogy Szegeden egy igazán erős és
versenyképes egyetemen tanulhat-
nak, s mellette élsportolói karrier-
jükről sem kell lemondaniuk. Fon-
tosnak tartom, hogy így a sport-
ágat tulajdonképpen tanulásalap-
ra helyeztük. Ezt ma már kizárólag
a női vonalon lehet megtenni, hi-
szen a férfiaknál egy bizonyos szint
fölött a profizmus dominál” – így a
sportvezető.

A jelenlegi OB I/A-s együttesből
egyébként nemcsak tucatnyian az
SZTE hallgatói, de akadnak olya-
nok is szép számmal – így például
Kuczora Imola, Bordás Tímea és
Varga Zita –, akik korábban már
szereztek diplomát a Tisza-parti
felsőoktatási intézményben. „Úgy
érzem, kölcsönösen remekül segít-
jük egymást az egyetemmel. A csa-
pat szereplése egyre inkább ráirá-
nyíthatja a közvélemény figyelmét
az SZTE-re is. Az universitas pedig
mindenben támogat bennünket.
Évről évre nyernek el játékosaink
sportösztöndíjakat, s az utazás-
ban is komoly segítséget kapunk.
Hosszú távon szeretnénk építeni
erre a nagyszerű együttműködés-
re” – zárja gondolatait Bük József
elnök.

� Pintér M. Lajos


